
  

  

Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K 

izredna seja IO SVIZ/IJS je potekala dne, 2. 4. 2012 v sejni sobi IJS ob 15:00  

Prisotni: I. Falnoga, M. Gams, S. Gyergiek, J. Jakofčič, Z. Jernejc, M. Koželj, G. Kramberger, J. Pungerčar, M. Štraus, G. 

Tavčar. 

Odsotnost zaradi službene obveznosti ali dopustov so opravičili: A. Fekonja, C. Filipič, R. Pergarec, R. Ponikvar, T. 

Ručigaj, D. Zupančič. 

  

Dnevni red: 

1)Pregled in potrditev zapisnika seje 21. 3. 2012, potrditev zapisnika izredne seje 28. 3. 2012, potditev 

dnevnega reda. 

Pregledali smo zapisnik redne seje 21. 3. 2012 in zapisnik izredne seje 28. 3. 2012 in ju soglasno sprejeli, potrdili smo 

dnevni red. 

2)Priprave na stavko in potrditev stavkovnega odbora 

Dne 29. 3. 2012 je glavni odbor SVIZ na izredno seji soglasno izglasoval splošno stavko v vzgoji, izobraževanju, 

znanosti in kulturi, ki bo 18. aprila letos. Člani IO SVIZ/IJS so imeli živahno razpravo o nujnosti stavke, zavedamo se, 

da brez nekaterih struktrunih sprememb ne gre, vendar predlog vladnih ukrepov grobo posega v socialno državo, ki 

je bila izgrajevana desetletja. 

Sklep: Stavka je potrebna in pričnemo s pripravami na enodnevno stavko, ki bo 18. 4. 2012. 

V stavkovni odbor, ki prične z delom takoj, so imenovani: 

Metka Štraus, sindikalna zaupnica - predsednica stavkovnega odbora 

Jože Pungerčar, predstavnik biokemije in kemije – član stavkovnega odbora 

Matjaž Koželj, predstavnik fizikov - član stavkovnega odbora in 

Tatjana Martun, predstavnica elektronike – članica stavkovnega odbora 

Institut Jožef Stefan ima 980 uslužbencev. Za uspešno glasovanje mora glasovati večina zaposlenih. V kolikor se za 

enodnevno stavko v vzgoji, izobraževanju, znanosti in kulturi izreče več kot polovica vseh zaposlenih na naši ustanovi, 

se stavki priključimo. 

Stavka bo potekala deklarativno med 8.00 in 16.00 uro na delovnem mestu. 

3) Komisija za vrednotenje prehrane s Sodexom 



Na seji dne 28. 3. 2012 smo sprejeli sklep, da se s podražitvijo hrane firme Sodexo d.o.o. ne strinjamo. Svoje 

nestrinjanje s podražitvijo hrane smo poročili tudi vodstvu IJS, ki nas v naših argumentiranih prizadevanjih, da se 

hrana ne podraži podpira. 

Dne 30. 3. 2012 smo imeli sestanek o problemih, ki nas tarejo s predstavniki Sodexa. IJS je zastopal pomočnik 

direktorja, dr. B. Pukl, J. Jakofčič in M. Štraus kot predstavnici SVIZ/IJS s predstavniki firme Sodexo d.o.o., direktorico 

C. Franko, regijsko vodjo F. Jenič in področnim vodjem J. Pečjakom. 

Direktorici Sodexa, ki je argumentirala podražitve malic v mesecu aprilu za 4,9 %, s podražitvami nabavnih surovin, 

smo jasno in glasno povedali s proti argumenti, da se z povišano ceno malic ne strinajmo in naj cena malice ostane 

na sedanji vrednosti t.j. 4,10 EUR. Menimo, da Sodexo z dodatno ponudbo prehrambenih izdelkov, keteringom, ki 

ga nudijo in se ga Institut poslužuje, pogostitvami na številnih sestankih, reprezentančnimi kavicami, in uslugami, ki 

jih nudi IJS njim, niso upravičeni do podražitev, torej smo strogo proti povišanju cene malic. Upamo, da se bo Sodexo 

dogovora, da bo cena malice ostala enaka držal. 

Ker se nekateri uporabniki pritožujejo, ter z kakovostjo in količino malice niso zadovoljni, je s strani Sodexa prišla 

pobuda, da sestavimo komisijo za vrednotenje kakovosti malic, ter da se problemi sprotno rešujejo. 

IO SVIZ/IJS je v komisijo soglasno podprl: J. Jakofčič, R. Gruden, T. Klopčič in M. Štraus. Komisija naj bi se s Sodexom 

dobilava na 3 tedne do 1 krat na mesec. 

4)Razno 

Točka ni bila obravnavana. 

  

Seja je bila končana ob 16:00. 

Sejo je vodil M. Gams                                                                                                                          Zapisala: Metka Štraus 

  

Ljubljana, 4. 4. 2012 

Poslano: - vsem članom IO SVIZ/IJS 
                                - vsem članom NO SVIZ/IJS 
                                - predsedniku ZS IJS 
                                - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                                - direktorju IJS 
                                - v. d. sekretarke IJS             
 


